

United Nations
CONFERENCE
ON
TRADE AND EMPLOYMENT

Nations Unies
CONFERENCE
DU
COMMERCE ET DE L'EMPLOI

UNRESTRICTED
E/CONF.2/C.3/SR.13/
Corr.1
22 December 1947
ENGLISH - FRENCH
ORIGINAL: ENGLISH

THIRD COMMITTEE: COMMERCIAL POLICY

CORRIGENDUM TO SUMMARY RECORD OF THE THIRTEENTH MEETING

On page 6, paragraph 2, read:

"Mr. AUGENTHALER (Czechoslovakia) agreed in regard to the need for a precise definition, because the meaning of dumping is often confused. In 1919 the United States Tariff Commission, making enquiries, received 146 complaints about foreign dumping, but only 23 of these were substantiated in the technical sense. Certain practices, apparently considered as dumping by some countries should actually be rather considered under Article 40."

TROISIEME COMMISSION : POLITIQUE COMMERCIALE

CORRIGENDUM AU COMPTE RENDU ANALYTIQUE DE LA TREIZIEME SEANCE

Modifier le deuxième paragraphe de la page 9 de manière à lire :

"M. AUGENTHALER (Tchécoslovaquie) est d'accord sur la nécessité d'une définition précise car on commet souvent des erreurs sur le sens du mot dumping. Sur les cent quarante - six plaintes relatives au dumping reçues par le Comité des tarifs des Etats-Unis au cours de ses enquêtes en 1919, vingt-trois seulement, techniquement parlant, étaient fondées. Certaines pratiques, qui semblent être considérées comme dumping par certains pays, entrent plutôt, en fait, dans le cadre des cas prévus par l'article 40."

RECEIVED

10 FEB 1948

UNITED NATIONS
ARCHIVE

(2 p.)